
 

 

Acta de l’Assemblea General Ordinària celebrada el diumenge 26 de gener de 
2025 a les 11.30 hores a la seu de l’associació: 

88, rue de la Semois, Luxemburg 

 

Amb el següent ordre del dia: 

• Benvinguda 

• Presentació de la situació actual de socis 

• Presentació i aprovació dels comptes anuals del Centre Català de Luxemburg 2024 

• Proposta de renovació del mobiliari del local i eventual actuació per aïllar-ne el sostre 

• Presentació i aprovació del pressupost de l’exercici 2025 

• Presentació de l’informe d’activitats 2024 

• Presentació de les activitats en preparació 2025 

• Cicle de Cinema 

• Esplai 

• Presentació dels resultats de l’enquesta 

• Torn obert de paraules 

 

1. Benvinguda 
A les 11.30 hores es dona per constituïda l’Assemblea General Ordinària amb la salutació del 
president, Jordi Gairín, i la presència de vint-i-tres socis a la seu de l’associació i un en 
connexió telemàtica. 

2. Presentació de la situació actual de socis  
El president, Jordi Gairín, presenta les estadístiques sobre els socis del CCL. L’entitat compta 
amb 215 socis, dels quals 113 són homes i 102 dones, de fins a 21 nacionalitats. La mitjana 
d’edat és elevada i hi ha pocs socis menors de trenta anys. 

El soci Julià Xiberta demana quanta gent rep els mails de l’entitat. El president respon que tenim 
una llista amb un miler d’adreces però no és segur que tots els llegeixin.  



3. Presentació i aprovació dels comptes anuals del CCL de 2024 
El president, Jordi Gairín, presenta els comptes corresponents a l’exercici 2024. 

A 31 de desembre de 2024, podem dir que la situació financera és bona. El compte de pèrdues 
i guanys ens dona un resultat de l’exercici de +12 825,81 €. 

Actiu i passiu, tot el saldo és a comptes corrents, l’immobilitzat està amortitzat. 

Tenim un patrimoni de 135 242,01 €. 

El total d’ingressos (sense subvencions) és de 45 413,64 €. Hem rebut 31 800 € de subvenció 
de la Generalitat i 22 400 € de l’Ajuntament de Luxemburg (similar a l’any anterior). Les 
despeses són 54 933,96 € per activitats i 31 853,87 € de funcionament. Les pèrdues, sense 
subvencions, serien de 41 374,19 €. Per tant, sense subvencions, la nostra activitat no seria 
sostenible. 

El soci Guillem Franch pregunta sobre el desglossament de les despeses per activitats, per 
veure quines donen benefici i quines, pèrdues. El president respon que l’única activitat que 
dona beneficis és la calçotada. 

Julià Xiberta pregunta sobre la visita dels Xiquets de Tarragona. El president detalla les 
despeses d’aquesta activitat, amb una pèrdua d’uns 2 500 €. 

El soci Toni Brossa pregunta sobre el suport de l’Ambaixada d’Espanya a Luxemburg. El 
president explica que el 2024 no ens van concedir cap subvenció però que el 2025 contribuirà 
amb 1 000 € per al Cicle de Cinema. 

Guillem Franch demana quina és la situació d’altres casals catalans i d’altres associacions 
luxemburgueses pel que fa a les subvencions. El president explica que altres casals demanen 
percentatges de subvenció molt elevats. El soci demana si l’objectiu és no dependre de les 
subvencions. La resposta és que no, però sí reduir la dependència. El soci pregunta finalment 
en què es pot millorar. El president respon amb tres opcions: augmentar els preus (opció que 
el nostre públic no aprova, en general), trobar més socis o augmentar la quota que paguen 
els socis. 

Valentí Canadell, membre de la Comissió de Control, explica que la dependència de les 
subvencions i el balanç entre pèrdues i guanys han millorat molt respecte a altres èpoques 
del CCL. 

S’aproven els comptes de 2024 per aclamació. 

4. Proposta de renovació del mobiliari del local i eventual actuació per aïllar-ne el 
sostre 
El president presenta una proposta de dedicar 6 000 € a nou mobiliari per al local, sobretot les 
cadires. 

S’aprova. 



5. Presentació i aprovació del pressupost 2025 
Fa la presentació el president, Jordi Gairín. El pressupost és similar al de l’any passat. 

Total despeses previstes  87 950 € 

Despeses de funcionament  39 950 € 

Despeses per activitats   42 000 € 

Total ingressos previstos  87 950 € 

Quotes i loteria      9 950 € 

Per activitats   24 950 € 

Ensenyament de català    2 400 € 

Subvencions    51 000 € 

Guillem Franch pregunta sobre l’amortització i el president respon. 

S’aprova el pressupost per unanimitat. 

6. Presentació de l’informe d’activitats 2024 
El president, Jordi Gairín, presenta el resum de les activitats de 2024. Agraeix a Jaume 
Masanas i Màxim Serranos, membres de la Junta, l’elaboració de l’informe-resum. Explica que 
dona molta visibilitat al CCL. 

7. Presentació de les activitats en preparació 2025 
Jordi Gairín i Màxim Serranos presenten el programa d’activitats de 2025: 

L’única activitat que ja està en marxa és el Cafè Literari. Se n’ha celebrat una trobada i n’hi ha 
dues més de previstes, una d’elles amb la participació de l’autora Alba Gómez Gabriel. 

Hi ha moltes activitats tancades i amb data. El president recorda que hem donat més visibilitat, 
dins del web, a la llista d’activitats previstes: 

• Esplai: una vegada al mes fins a l’estiu 

• 2 de febrer: espectacle infantil 

• 5 de febrer: conferència de Jordi Solé sobre la política exterior de la UE 

• Del 7 de febrer al 9 de març: Cicle de Cinema 



• 15 i 16 de març: Festival de les Migracions 

• 23 de març: calçotada i concert del grup Dumingu 

• 29 de març: teatre Els darrers dies de la Catalunya republicana 

• 3 d’abril: trobada amb l’escriptora i periodista Emma Zafón 

• 23 d’abril: Sant Jordi 

• 25-27 d’abril: Printemps des Poètes amb Josep Piera (pendent de confirmació) 

Hi ha algunes activitats més, sense data o en fase d’estudi: festa d’estiu, castanyada, festa de 
Nadal, etc. 

Toni Montserrat, membre de la Comissió de Control, anuncia que hi haurà una conferència 
sobre la demografia a Luxemburg. 

8. Cicle de Cinema 
Màrius Mas Antolí, nou membre de la Junta, presenta el Cicle d’enguany. L’equip responsable 
d’organitzar-lo s’ha renovat amb la incorporació d’ell mateix i de Pablo Salvador. Hi haurà cinc 
pel·lícules, una d’elles infantil, que es projectarà en la versió catalana. Màrius Mas presenta 
breument els títols que projectarem. Comenta que són pel·lícules que han tingut molt d’èxit a les 
sales i als lliuraments de premis. Comenta també que, amb una única excepció, cobreixen la 
història recent de Catalunya i el País Valencià. 

Toni Franco indica que alguns pares potser protestaran pel fet que la pel·lícula infantil no es projecti 
en castellà com en anys anteriors. 

9. Esplai 
Marta Porcel Vilaró, vicepresidenta, explica les novetats de l’Esplai 2024/2025. Ens hem adherit a 
un projecte del ministeri luxemburguès de foment de les llengües maternes. El ministeri ens cedeix 
dues aules al Lycée Athénée, que és on té lloc l’Esplai. Hi ha 35 nens inscrits, dividits en dos grups, 
amb quatre monitors (dos principals i dos de suport). Pares, nens i monitors es mostren molt 
satisfets amb el format actual. 

10. Presentació dels resultats de l’enquesta 
Jordi Gairín presenta breument els resultats d’una enquesta que vam fer entre socis i simpatitzants 
del CCL cap a finals de 2024. Hi va haver 74 respostes, el 68,9 % de les quals eren de socis de 
l’entitat. Es pot considerar un bon nombre de respostes. 

En general, podem deduir que socis i simpatitzants estan satisfets amb el funcionament i les 
activitats del CCL. 

En un 90 % de les respostes, s’ha indicat que les activitats són bones o excel·lents. En els 
comentaris a aquesta pregunta es demanen més activitats per a joves i nens. 



Un 82 % de les persones que han respost diuen que la freqüència de les activitats és correcta; 
mentre un 16 % en voldria més. Preguntats pel preu, el 79,7 % responen que és correcte. 

A la pregunta sobre quines activitats proposen, les respostes són diverses, entre altres, sortides 
culturals (exposicions, per exemple), trobades de pares i mares, activitats esportives (per practicar-
lo o seguir esdeveniments esportius), conferències sobre Luxemburg, més cinema (fora del Cicle), 
més activitats sobre política catalana, propostes de compartir cotxe per a viatges a Catalunya i, 
sobretot, més activitats per a joves. 

Les activitats que han proposat els joves són: networking professional, sortides culturals o 
esportives, festes i activitats socials, tallers d’idiomes o cuina (per exemple). 

Guillem Franch comenta que les activitats li semblen bé, però que cal centrar-se en la promoció, en 
fer-les conèixer. 

Els enquestats afirmen que el canal principal per mantenir-se informats és el correu electrònic (un 
91,9 %). Un 32,4 % d’ells es mostra disposat a col·laborar amb el CCL com a voluntari. 

11. Torn obert de paraules 
Una pregunta fa referència al grup excursionista. El president respon que hi estem treballant 
i que es necessita algú que dinamitzi el grup. 

Una altra pregunta és sobre la venda de marxandatge a la calçotada com a font d’ingressos. 
La resposta és que s’hi vendran samarretes. 

La sòcia Mercedes Vallecillo proposa demanar al Círculo Machado el local per a activitats 
potencialment sorolloses, atès que els propietaris del local (que hi viuen just a sobre) 
últimament es mostren crítics amb aquest aspecte. 

 

La Junta Directiva actual està composta per: 

President: Jordi Gairín i Fosas 

Vicepresidentes: Montserrat Amer i Marta Porcel Vilaró 

Tresorera: Marta Rucabado 

Secretari: Ramiro Muñoz 

Vocals: Natàlia Led, Jaume Masanas, Núria Martínez, Màrius Mas Antolí, Marta Porcel Vilaró, 
Conxita Prat, Pablo Salvador i Màxim Serranos 

Dona suport a la junta una Comissió de Control formada per Valentí Canadell, Rosa 
Kowerdowicz, Antoni Montserrat, Elena Pinillos i Xavier Valeri. 
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